
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 24. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 376
Nogle kommuner har udfordringer med at sikre tilstrækkelig bredbåndskapaci-
tet til kommunens virksomheder via markedet, og da bredbåndskapaciteten er
vigtig for virksomhedernes drift, kan det udgøre et problem for udviklingen i de
berørte kommuner. Rummer den nuværende lovgivning mulighed for, at kom-
munerne kan stille overskudskapaciteten fra deres egne fibernet til rådighed
for markedet via tomrørsforbindelser eller ledige fibre? Hvis ikke, hvilke lovgiv-
ningsmæssige begrænsninger er der så tale om?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karsten
Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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